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     Protokół Nr 237/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego  w dniu 10 stycznia 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 15:20 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu  

2. Alicja Prill  - Wicestarosta  

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu  

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu  

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Robert Dudek – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

4. Henryk Szpakowski – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

5. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

6. Robert Petruk– Naczelnik Wydziału Dróg 

7. Renata Wolniak – Naczelnik Działu Inwestycji i Zamówień Publicznych Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 13a) sprawy dotyczącej podjęcia decyzji w sprawie określenia 

zadań planowanych do realizacji w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych – edycja druga. 

 Rozpatrzenie w pkt. 19 sprawy dotyczącej rozpatrzenia wniosku grupy Radnych Rady 

Powiatu w Myśliborzu z dnia 03.01.2022r. w sprawie wprowadzenia do budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 zadania pod nazwą „Przebudowa budynku 

Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu – etap I” o wartości 350 000,00 zł. 

 Rozpatrzenie w pkt. 20 sprawy dotyczącej zawarcia umowy na użyczenie Gminie 

Boleszkowice części nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka  

o numerze ewidencyjnym 1497/3 obręb 0001 Boleszkowice położoną w miejscowości 

Boleszkowice, stanowiącą część pasa drogowego drogi powiatowej nr 2137Z (ul. 

Leśna). 

 Rozpatrzenie w pkt. 21 sprawy dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z Inspekcją Weterynaryjną – Powiatowym Lekarzem Weterynarii w Myśliborzu do 

umowy użyczenia pomieszczeń biurowych zawartej w dniu 24.11.2017r., którego 

przedmiotem jest ustalenie sposobu rozliczania dostawy mediów do użyczonych 

pomieszczeń. 
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 Rozpatrzenie w pkt. 22 sprawy dotyczącej wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia 

z Powiatową Stacją Sanitarno-Epidemiologiczną w Myśliborzu do umowy użyczenia 

pomieszczeń biurowych zawartej w dniu 10.10.2017r., którego przedmiotem jest 

ustalenie sposobu rozliczania dostawy mediów do użyczonych pomieszczeń. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zapoznanie się z informacją w sprawie rozliczenia dotacji celowej przekazanej dla 

Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. w kwocie 250 000,00 zł na sfinansowanie  

i dofinansowanie kosztów realizacji zakupów i inwestycji. 

4. Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia 

4.01.2021 znak SzB.NO.0701.1.2022 w sprawie dofinansowania Nocnej Opieki 

Zdrowotnej w Myśliborzu. 

5. Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. z dnia 29.12.2021r. znak SD.IV/182/21 w sprawie 

zawieszenia funkcjonowania Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej w Chojnie. 

6. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu grudniu z podziałem na komórki 

organizacyjne. 

7. Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. z dnia 31.12.2021r. znak SD.I./150/12/2021 w sprawie nie 

wykorzystania otrzymanej kwoty 450 000,00 zł.  

8. Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. z dnia 17.12.2021r. znak SD.V.103/94/2021 w sprawie 

prośby o udzielenie odpowiedzi na pismo znak SD.I./130/10/2021 z dnia  

11 października 2021 roku w sprawie dostosowania głównego budynku Szpitala do 

wymogów ppoż.  

9. Rozpatrzenie wniosku Wydziału Edukacji i Rozwoju o zgodę na kontynuację 

programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem” przez Poradnię 

Psychologiczno-Pedagogiczną w Dębnie w latach  2022-2026. 

10. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 2 liceum od 10.01.2022r. do 

25.06.2022r. 

11. Rozpoczęcie procedury w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych 

niektórych odcinków dróg powiatowych i wyrażenie zgody na powiadomienie 

Burmistrza Myśliborza o zamiarze podjęcia uchwały przez Radę Powiatu  

w Myśliborzu w przedmiotowej sprawie. 

12. Udzielenie pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego  

w sprawach dotyczących wszelkich uzgodnień, warunków technicznych oraz 

uzyskania niezbędnych decyzji o pozwoleniu na budowę, decyzji o zezwoleniu na 

realizację inwestycji drogowej lub uzyskaniu zaświadczenia o braku sprzeciwu do 

zgłoszenia robót nie wymagających pozwolenia na budowę oraz odbioru decyzji dla 

zadania inwestycyjnego. 
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13. Wyrażenie zgody na złożenie oświadczenia o wyrażeniu gotowości realizacji 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III” w roku 2022. 

13a) Podjęcie decyzji w sprawie określenia zadań planowanych do realizacji w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – edycja druga. 

14. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Zakup i dostawa artykułów 

szkolnych i biurowych dla jednostek organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego na rok 

2022”. 

15. Podpisanie umowy na subskrypcję, aktualizację i serwis oprogramowania GEO-

INFO, służącego do prowadzenia bez powiatowego zasobu geodezyjnego  

i kartograficznego, ewidencji gruntów i budynków. 

16. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Dębnie. 

17. Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do porozumienia w sprawie powierzenia 

Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy Myślibórz zadań Powiatowej Biblioteki 

Publicznej dla Powiatu Myśliborskiego. 

18. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia dot. współzawodnictwa sportowego 

dzieci  i młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych Powiatu 

Myśliborskiego. 

19. Rozpatrzenie wniosku grupy Radnych Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 

03.01.2022r. w sprawie wprowadzenia do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 

2022 zadania pod nazwą „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu – etap I” o wartości 350 000,00 zł. 

20. Zawarcie umowy na użyczenie Gminie Boleszkowice części nieruchomości 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze ewidencyjnym 1497/3 obręb 

0001 Boleszkowice położoną w miejscowości Boleszkowice, stanowiącą część pasa 

drogowego drogi powiatowej nr 2137Z ( ul. Leśna) 

21. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia z Inspekcją Weterynaryjną - 

Powiatowym Lekarzem Weterynarii w Myśliborzu do umowy użyczenia 

pomieszczeń biurowych zawartej w dniu 24.11.2017r., którego przedmiotem jest 

ustalenie sposobu rozliczania dostawy mediów do użyczonych pomieszczeń. 

22. Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia z Powiatową Stacją Sanitarno - 

Epidemiologiczną w Myśliborzu do umowy użyczenia pomieszczeń biurowych 

zawartej w dniu 10.10.2017r., którego przedmiotem jest ustalenie sposobu rozliczania 

dostawy mediów do użyczonych pomieszczeń. 

23. Sprawy różne. 

24. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem o porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3 

Zapoznanie się z informacją w sprawie rozliczenia dotacji celowej przekazanej dla 

Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. w kwocie 250 000,00 zł na sfinansowanie  

i dofinansowanie kosztów realizacji zakupów i inwestycji. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową informację.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zapoznał się i przyjął  przedmiotową informację. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 4 

Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia 

4.01.2021 znak SzB.NO.0701.1.2022 w sprawie dofinansowania Nocnej Opieki 

Zdrowotnej w Myśliborzu. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Poinformował o tym, iż był w bieżącym kontakcie z Burmistrzem Myśliborza w sprawie 

organizacji nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Myśliborzu. Burmistrz oświadczył, że 

zdobył pomieszczenia, które zostały zwolnione przez ZOZ „Medycyna” przy ul. Armii 

Polskiej w Myśliborzu. Przekazał, że odbyła się wizja lokalna z udziałem pracowników 

szpitala. Przedstawiono oczekiwania co trzeba zrobić, aby pomieszczenia nadawały się na 

prowadzenie nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej.  

Ustalono, że pomieszczenia są w złym stanie technicznym i wymagają wielu przeróbek. 

Przekazał, że otrzymał wiadomość e-mail podpisaną przez Zastępcę Burmistrza Myśliborza , 

o rozpoczęciu remontu w budynku przy ul. Armii Polskiej 14 w Myśliborzu. Szacowana 

wartość robót to ok. 100 000,00 zł, łącznie z oczekiwanym wyposażeniem gabinetów 

lekarskich i pielęgniarskich, szacowana wartość inwestycji sięgnie 160 000,00 zł. 

Poinformował, że wycena przesłana przez szpital dotycząca wyposażenia wyniosła ok. 

42 000,00 zł – 43 000,00 zł. Szacunki te były wykonane jesienią, dlatego też kwota ta była za 

mała i uległa zwiększeniu. Przekazał, że wskazano termin realizacji inwestycji w ostatnim 

tygodniu miesiąca stycznia 2022 roku. 

Poinformował, że istotnym dla niego jest konieczność ustalenia kwestii zatrudnienia 

personelu. Szpital ustalił, iż czterech lekarzy wyraziło wolę pełnienia dyżurów podczas 

nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Myśliborzu.  

Poinformował, że wykonano kalkulację z której wynika, iż kontrakt pozostał taki jaki był  

w związku z tym nocna i świąteczna opieka zdrowotna w Myśliborzu biorąc pod uwagę 

kontrakt, który byłby dla dwóch miejsc czyli dla Barlinka i Myśliborza jest niedoszacowany 

na kwotę ok. 20 000,00 zł miesięcznie.  

Poinformował, że nie ma możliwości pozyskania do pracy pielęgniarek, które pełniłyby dyżur 

podczas nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Myśliborzu. 

Przekazał, że w czasie poprzednich rozmów ze strony powiatu padły deklaracje, dotyczące 

możliwości pozyskania pielęgniarek, z tego też wynika pismo, które zostało skierowane do 

Zarządu Powiatu. 

Zwrócił uwagę na sytuację finansową spółki i kłopoty finansowe jakie będą miały wszystkie 

szpitale z uwag i na wzrastającą inflację i drastyczny wzrost kosztów.  

Przekazał, że jeżeli chodzi o NFZ w związku z tym, iż na dzień dzisiejszy formalnie jest 

jedno miejsce świadczenia nocnej i świątecznej opieki medycznej dla dwóch gmin to kontrakt 

został zmniejszony o 44 000,00 zł miesięcznie. Zauważył, że nie został on zmniejszony w 

całości, gdyż szpital obsługuje teren Gminy Myślibórz. Przekazał, że zakłada iż jeżeli nocna  

i świąteczna opieka zdrowotna powróci do Myśliborza to kontrakt zostanie przywrócony do 

poprzedniej wielkości, czyli do 140 000,00 zł 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zapytał, czy kwotę 20 000,00 zł jaka została oszacowana należy podzielić na dwie nocne  

i świąteczne opieki zdrowotne tj. w Barlinku i Myśliborzu, czy też dotyczy ona tylko 

Myśliborza? 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że dotyczy ona jedynie Myśliborza. Zauważył, że szacunki zostały wykonane 

na bazie kosztów w Barlinku. Przekazał, że również Barlinecka nocna i świąteczna opieka 

zdrowotna jest niedoszacowania, gdyż kontrakt pozostał naliczony na niezmienionym 

poziomie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zapytał, czy jeżeli chodzi o rozmowy z Gminą Myślibórz to są one jedynie w formie  

e-mailowej, czy są zawarte umowy bądź porozumienia w tej sprawie? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że korespondencja jaka jest prowadzona została wysłana do wiadomości 

Zarządu Powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy zostało zawarte porozumienie lub podpisany list intencyjny pomiędzy 

Szpitalem Barlinek i Gminą Myślibórz w zakresie podejmowanych działań w zakresie 

utworzenia nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Myśliborzu? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że nie podpisano formalnego porozumienia, były pisma, w których Burmistrz 

Myśliborza poinformował, że posiada pomieszczenia i prosi o ich oględziny. Zwrócił uwagę, 

że Burmistrz Myśliborza nalega na pisemne regulowanie tych kwestii. Przekazał, iż uważa, że 

porozumienie powinno być trójstronne. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zgodziła się, że należałoby zawrzeć w tej sprawie trójstronne porozumienie. Jeżeli chodzi  

o pomoc dotyczącą zatrudnienia pielęgniarek to ze szpitala powinna wyjść informacja do 

pielęgniarek na temat warunków zatrudnienia i wysokości wynagrodzenia. 

Wówczas jako Powiat możemy upublicznić taką informację oraz rozesłać do podmiotów, 

gdzie są dostępne pielęgniarki. Zwróciła uwagę, że należałoby zorganizować trójstronne 

spotkanie, aby uszczegółowić te kwestie. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że Burmistrz Myśliborza prosi o zawarcie porozumienia, aby mieć gwarancję, iż 

nocna i świąteczna opieka zdrowotna w Myśliborzu zostanie utworzona, przekazał, że on 

takiej gwarancji dać nie może. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na deklaracje Gminy Myślibórz w sprawie udzielenia wsparcia, zapytała, jak 

to będzie wyglądało? Zauważyła, że na sesjach Burmistrz oraz radni deklarowali wsparcie 

jeżeli chodzi o działalność nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Myśliborzu. Zapytała na 

jakich to będzie zasadach? Po czyjej stronie będą leżały koszty związane z mediami  

i utrzymaniem lokalu? Jaka będzie różnica wynagrodzeń zatrudnionej kadry? W jakim 

stopniu będzie to pokrywane przez szpital, gminę i powiat? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że Burmistrz Myśliborza w rozmowie telefonicznej potwierdził że jest gotowy 

przekazać kwotę 100 000,00 zł w tym roku na inwestycje, niezależnie od środków jakie 
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zostaną przekazane na remont i wyposażenie. Zwrócił uwagę, że gmina może przekazać 

formalnie dla szpitala środki jedynie na inwestycje nie na działalność bieżącą. 

Zauważył, że powiat może zawrzeć porozumienie z gminą w zakresie wsparcia finansowego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Przekazał, że otrzymał informację, iż Gmina Myślibórz przekaże kwotę 160 000,00 zł na 

remont i wyposażenia, a ponadto Burmistrz Deklaruje iż przekaże 50% brakujących środków. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał z jakich kalkulacji wynika  kwota 20 000,00 zł miesięcznie? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że z kalkulacji jaką wstępnie wykonano, obejmującą rozmowy z lekarzami  

w zakresie stawek jakie sobie życzą miesięcznie za dyżurowanie i wynagrodzenia 

pielęgniarek jakie płacone są przez szpital. Do tego dodano koszty utrzymania. Zauważył, że 

nie jest jeszcze określone czy Burmistrz będzie utrzymywał lokal, czy też szpital będzie 

ponosił te koszty. 

Odniósł się do kwestii remontu pomieszczeń jakie zaproponowana przy ul. Armii Polskiej 14 

i wymogów jakie one muszą spełniać. Zwrócił uwagę na dużą ilość przeróbek jaką należy  

w nich dokonać. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zapytał, jak do tej pory funkcjonowała nocna i świąteczna opieka zdrowotna w Myśliborzu, 

czy Przychodnia na ul. Ogrodowej w Myśliborzu musiała dokładać do jej funkcjonowania? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że Prezes przychodni zrezygnowała z prowadzenia nocnej i świątecznej opieki 

zdrowotnej w momencie kiedy lekarze zażądali podwyżek. Wówczas środki jakie 

przekazywano okazały się niewystarczające. 

Poruszył temat zatrudnię lekarzy w szpitalu. Zapytał czy Powiat zajmie się kwestią 

zatrudnienia pielęgniarek? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o opracowanie oferty przez szpital w zakresie zatrudnienia pielęgniarek. 

Zauważyła, że to szpital prowadzi nabór pracowników. Poprosiła o zorganizowanie 

trójstronnego spotkania, aby uzgodnić zasady i spisać je w formie np. listu intencyjnego. 

Zauważyła, że wielokrotnie słyszała informacje iż Gmina Myślibórz będzie partycypowała  

w kosztach. Z tego co nam przekazał Pan Prezes wynika, że nie wycofuje się z tych deklaracji 

i w roku 2022 zostanie przekazana kwota 260 000,00 zł. Jest to duża kwota zatem Powiat 

Myśliborski również powinien brać w tym udział. Jednak to na jakich zasadach wymaga 

wspólnego uzgodnienia.  

Przekazała również, że należy wystąpić do Narodowego Funduszu Zdrowia z informacją, że 

jest zamiar uruchomienia nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Myśliborzu i upewnić się, 

czy rzeczywiście kontrakt zostanie przywrócony co najmniej do tych warunków jakie były 

poprzednio. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że takiej deklaracji nie będzie, jednak otrzymał pismo z NFZ, w którym 

zmniejszono kontrakt o kwotę 44 000,00 zł. Jednak jedno z zdań w piśmie dotyczyło 

ponownego uruchomienia nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Myśliborzu. Przekazał, 
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że zakłada zatem, że jak powróci to realizacji tych zadań w Myśliborzu to kontrakt zostanie 

przywrócony. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 

Zauważył, że Burmistrz Myśliborza wyraził już swoje zdanie i teraz to Zarząd Powiatu 

powinien wskazać swoje stanowisko w tej sprawie. Czy zostaną przeprowadzone rozmowy 

trójstronne oraz czy kwota 20 000,00 zł zostanie podzielona na trzy podmioty. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że uważa iż powinno być trójstronne partycypowanie w kosztach, czyli gmina 

powiat, szpital. Zwróciła uwagę, że z chwilą uruchomienia nocnej i świątecznej opieki 

zdrowotnej w Myśliborzu szpital będzie ponosił mniejsze koszty w Barlinku. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że kwota 67 000,00 zł, jaka była płacona dla Przychodni w Myśliborzu będzie 

przeznaczona dla Myśliborza, do tej kwoty brakuje 20 000,00 zł. Poruszył kwestię rozliczeń 

kosztów związanych z wyjazdami do zgonów. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 
Przekazał, że należy zająć stanowisko, czy Powiat jest w stanie przekazać środki finansowe 

na realizację tego zadania, bądź nie i czy szpital będzie również mógł dopłacić. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że szpital posiada kontrakt na realizację nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej, 

który jest niewystarczający. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zapytał, czy kwota 44 000,00 zł został zmniejszona od miesiąca stycznia 2022 roku? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że tak. Nie ma rozliczenia dot. zmniejszenia kontraktu za miesiąc listopad  

i grudzień. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zauważył, że jeżeli za miesiąc listopad i grudzień nie zostanie zmniejszony kontrakt to szpital 

będzie miał nadwyżkę środków z tego tyt. gdyż zadanie było realizowane jedynie w Barlinku 

i nie była wypłacona kwota 130 000,00 zł dla Przychodni w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 
Przekazał, że należy zorganizować spotkanie z Burmistrzem Myśliborza i dokonać wspólnych 

uzgodnień. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę, że szpital nie stać do dołożenia do realizacji zadania. Zwrócił uwagę na 

wzrost kosztów towarów i usług z jakimi musi się mierzyć szpital.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że uważa iż należy jak najszybciej zorganizować spotkanie i podpisać 

porozumienie o współpracy i wzajemnej partycypacji w kosztach. Zauważyła, że aneks do 

kontraktu jest tylko do miesiąca czerwca i od lipca mogą nastąpić inne warunki. 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę, że opiera się na konferencji Ministra Zdrowia, gdzie przekazano, iż reforma 

ma wejść w życie od 1 stycznia 2023 roku. Aneks obowiązuje do miesiąca czerwca i nie 

wiadomo co się wydarzy w drugim półroczu 2022 roku. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat dotyczący projektu ustawy o modernizacji i poprawie efektywności 

szpitalnictwa. Przekazała, że warto jest sprawdzić jak w projekcie plasują się oba szpitale 

powiatowe. Odniosła się do zapisów jakie zostały ujęte w projekcie ustawy.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Ponownie poprosiło zorganizowanie trójstronnego spotkania w sprawie uruchomienia nocnej  

i świątecznej opieki zdrowotnej w Myśliborzu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 
Poprosił o zajęcie stanowiska przez Zarząd Powiatu w przedmiotowej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że kwota 20 000,00 zł powinna zostać podzielona. Zauważyła, że z przesłanego 

pisma wynika, iż Prezes oczekuje przekazania tej kwoty przez powiat. Zwróciła uwagę, że 

Burmistrz Myśliborza deklarował wsparcie działalności nocnej i świątecznej opieki 

zdrowotnej. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przekazał, że również uważa iż należy zorganizować spotkanie, aby dokonać uzgodnień w tej 

sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, jaka kwota środków finansowych może zostać przekazana przez szpital na 

funkcjonowanie nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Myśliborzu? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że 67 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że skoro do 67 000,00 zł brakuje 20 000,00 zł to taka sama kwota jest potrzebna 

w Barlinku. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zauważył, że do działalności szpitala dokłada Burmistrz Barlinka, natomiast Burmistrz 

Myśliborza nie. Skoro szpital otrzymuje kontrakt na dwa zadania dotyczące nocnej  

i świątecznej opieki zdrowotnej w Barlinku i Myśliborzu, to kwota kontraktu powinna być 

podzielona na pół.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że Szpital w Dębnie również prowadzi nocną i świąteczną opiekę medyczną  

i Prezes informowała, że kontrakt był wystarczający. Wpłynęła informacja o jej likwidacji 

tylko ze względu na koszty pomieszczeń. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jeżeli nie będzie możliwości uruchomienia nocnej i świątecznej opieki 

zdrowotnej w Myśliborzu wspólnie ze szpitalem w Barlinku, to będą podjęte rozmowy w tej 

sprawie ze Szpitalem w Dębnie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył temat partycypacji w kosztach za media.  

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zauważył, że na funkcjonowanie szpitala dokłada w tej chwili główny udziałowiec. Zwrócił 

uwagę na kwoty przekazanej pomocy finansowej ze strony Gminy Barlinek.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu – Robert Dudek 
Przekazał, że kwestia podziału środków przez trzy strony powinna zostać ustalona na 

planowanym spotkaniu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zaproponował zajęcie stanowiska przez Zarząd w kwestii partycypacji w kosztach 

funkcjonowania nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na konieczność dokonania uzgodnień i zaproponował odłożenie rozpatrzenia 

tej kwestii. Należy również poznać stanowisko Burmistrza Myśliborza w tej sprawie. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Złożył wyjaśnienia w kwestii uzgodnień i rozmów jakie były prowadzone z Burmistrzem 

Myśliborza.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Złożyła formalny wniosek w sprawie: 

- podjęcia rozmów pomiędzy Zarządem Powiatu w Myśliborzu a Burmistrzem Myśliborza  

i Szpitalem Barlinek Sp. z o.o. w celu uruchomienia nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej  

w Myśliborzu  na bazie lokalu przekazanego przez Gminę Myślibórz.  

- zadeklarowania udzielenia wsparcia finansowego z budżetu Powiatu Myśliborskiego  

w roku 2022 w wysokości 50% kwoty przekazanej przez Gminę Myślibórz na 

dofinansowanie bieżącej działalności punktu nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej  

w Myśliborzu, nie przekraczającej wysokości 100 000,00 zł. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Zarządu Zarządził głosowanie złożonego wniosku: 

 

Zarząd Powiatu przyjął wniosek w sprawie: 

- podjęcia rozmów pomiędzy Zarządem Powiatu w Myśliborzu a Burmistrzem Myśliborza  

i Szpitalem Barlinek Sp. z o.o. w celu uruchomienia nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej 

w Myśliborzu  na bazie lokalu przekazanego przez Gminę Myślibórz.  

- zadeklarowania udzielenia wsparcia finansowego z budżetu Powiatu Myśliborskiego  

w roku 2022 w wysokości 50% kwoty przekazanej przez Gminę Myślibórz na 

dofinansowanie bieżącej działalności punktu nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej  

w Myśliborzu, nie przekraczającej wysokości 100 000,00 zł. 
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Za głosowało 2 Członków Zarządu, przeciw – 0, 2 Członków Zarządu wstrzymało się od 

głosu. 

 

Ad. 5 

Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. z dnia 29.12.2021r. znak SD.IV/182/21 w sprawie zawieszenia 

funkcjonowania Nocnej i Świątecznej Opieki Zdrowotnej w Chojnie. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu grudniu z podziałem na komórki organizacyjne. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 7 

Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. z dnia 31.12.2021r. znak SD.I./150/12/2021 w sprawie nie 

wykorzystania otrzymanej kwoty 450 000,00 zł.  

(Pismo stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad. 8 

Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. z dnia 17.12.2021r. znak SD.V.103/94/2021 w sprawie prośby 

o udzielenie odpowiedzi na pismo znak SD.I./130/10/2021 z dnia  

11 października 2021 roku w sprawie dostosowania głównego budynku Szpitala do 

wymogów ppoż.  

(Pismo stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na złożenie oświadczenia o wyrażeniu gotowości realizacji „Programu 

wyrównywania różnic między regionami III” w roku 2022. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że w związku z ogłoszonym naborem 

wniosków ze środków PFRON w ramach „Programu wyrównywania różnic między 

regionami III” niezbędne jest złożenie oświadczenia o wyrażeniu gotowości realizacji 

przedmiotowego programu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała, czy informacja o możliwości zgłaszania wniosków do programu została wysłana do 

wszystkich jednostek? 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego 

Przekazała, że informacja została wysłana do wszystkich szkół Powiatu Myśliborskiego. 

Poinformowała, że termin składania wniosków upływa z dniem 1 marca br. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła, aby zorientować się, czy pozostałe jednostki kwalifikują się do wzięcia udziału 

w programie. Zwróciła uwagę, że w ramach programu można wnioskować o wykonanie 

remontu łazienek.  

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że już część jednostek zgłosiła zapotrzebowanie na wykonanie wymiany 

posadzek na antypoślizgowe oraz remontu łazienek.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na złożenia oświadczenia o wyrażeniu gotowości realizacji 

„Programu wyrównywania różnic między regionami III” w roku 2022. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecna – Wioletta Drzewińska 

 

13a) 

Podjęcie decyzji w sprawie określenia zadań planowanych do realizacji w ramach 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – edycja druga. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 
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Renata Wolniak – Naczelnik Działu Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała o ogłoszonym naborze wniosków  

w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych - edycja 

druga. Termin naboru wniosków upływa w dniu 15.02.2022 r. o godz. 17.00.  

Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych ma na celu dofinansowanie 

projektów inwestycyjnych realizowanych przez gminy, powiaty i miasta lub ich związki  

w całej Polsce. Jednostki samorządu terytorialnego oraz związki jednostek samorządu 

terytorialnego mogą ubiegać się o bezzwrotne dofinansowanie realizowanych inwestycji.  

W drugim pilotażowym naborze wniosków wysokość dofinansowania zależy od obszaru 

inwestycji. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że w czasie drugiego naboru każda JST czy związek JST będzie mogła zgłosić 

maksymalnie trzy wnioski o dofinansowanie, w tym: 

 1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 65 milionów zł, 

 1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 30 milionów zł, 

 1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 5 milionów zł. 

Wniosek o najniższym limicie wartości dofinansowania, nieprzekraczającym 5 milionów 

złotych, jest obligatoryjny. 

Poinformowała, że ogłoszona została również trzecia edycja naboru wniosków  

o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych 

(Edycja trzecia – PGR). W trzeciej edycji naboru wniosków o bezzwrotne dofinansowanie 

realizowanych inwestycji mogą ubiegać się gminy, powiaty, związki międzygminne i związki 

powiatowo-gminne, na obszarze których funkcjonowały zlikwidowane państwowe 

przedsiębiorstwa gospodarki rolnej. 

Wartość dofinansowania, o które można wnioskować w tej edycji wynosi maksymalnie do 98 

% wartości inwestycji. Nabór wniosków potrwa do 15 lutego 2022 r. do godz. 17.00. 

W trzecim naborze gminy będą mogły złożyć maksymalnie dwa wnioski o dofinansowanie,  

w tym: 

 1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 2 mln zł 

 1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 5 mln zł 

natomiast pozostali wnioskodawcy (powiaty, związki międzygminne i związki powiatowo-

gminne) będą mogli złożyć także maksymalnie 2 wnioski o dofinansowanie w tym: 

 1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 2 mln zł, 

 1 wniosek, którego wartość dofinansowania nie może przekroczyć 8 mln zł. 

W trzeciej edycji naboru wniosków gminy, powiaty, związki międzygminne i związki 

powiatowo-gminne, na obszarze których funkcjonowały zlikwidowane państwowe 

przedsiębiorstwa gospodarki rolnej mogą wnioskować o dofinansowanie inwestycji  

z 36 obszarów. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził wolę przystąpienia do przedmiotowego programu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 14 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Zakup i dostawa artykułów 

szkolnych i biurowych dla jednostek organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego na rok 

2022”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 
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Renata Wolniak – Naczelnik Działu Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że przedmiotem umowy jest zakup wraz 

z dostawą artykułów biurowych dla Starostwa Powiatowego w Myśliborzu ul. Północna 15. 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego przeprowadziło postępowanie  

o udzielenie zamówienia publicznego w imieniu i na rzecz Powiatu Myśliborskiego. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma: 

PapCom s.c. ze Szczecina - wartość oferty 56 598,23 zł brutto. Środki są zabezpieczone w 

projekcie budżetu Starostwa Powiatowego na rok 2022 w kocie61 000,00 zł. 

Złożona oferta spełnia wymogi zawarte w zaproszeniu do złożenia oferty oraz mieści się  

w kwocie jaką Zamawiający przeznaczył na realizację zadania. 

Zwróciła uwagę, że wartość  umowy za rok 2021 wyniosła 49 804,50 zł . 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 21 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia z Inspekcją Weterynaryjną – Powiatowym 

Lekarzem Weterynarii w Myśliborzu do umowy użyczenia pomieszczeń biurowych 

zawartej w dniu 24.11.2017r., którego przedmiotem jest ustalenie sposobu rozliczania 

dostawy mediów do użyczonych pomieszczeń. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Renata Wolniak – Naczelnik Działu Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Inspekcja Weterynaryjna  

– Powiatowy Lekarz Weterynarii w Myśliborzu wyraziła zgodę na zawarcie porozumienia 

bez zmiany wartości rozliczeń kosztów utrzymania części wspólnych. Natomiast za okres od 

kwietnia od grudnia 2022r. zostanie zawarte nowe porozumienie. Złożyła wyjaśnienia 

dotyczące uzgodnień w przedmiotowej sprawie. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu nie wyraził zgodę na zmianę zapisów zawartego porozumienia z Inspekcją 

Weterynaryjną – Powiatowym Lekarzem Weterynarii w Myśliborzu do umowy użyczenia 

pomieszczeń biurowych zawartej w dniu 24.11.2017r., którego przedmiotem jest ustalenie 

sposobu rozliczania dostawy mediów do użyczonych pomieszczeń. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 22 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia z Powiatową Stacją Sanitarno - 

Epidemiologiczną w Myśliborzu do umowy użyczenia pomieszczeń biurowych zawartej 

w dniu 10.10.2017r., którego przedmiotem jest ustalenie sposobu rozliczania dostawy 

mediów do użyczonych pomieszczeń. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 
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Renata Wolniak – Naczelnik Działu Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych 

Powiatu Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że koszty utrzymania części wspólnych 

budynku zajmowanych przez Powiatową Stację Sanitarno-Epidemiologiczną w Myśliborzu za 

okres od stycznia do marca 2022r. zostaną rozliczone zgodnie z kosztami eksploatacji 

budynku za rok 2020.tj. 794,28 zł miesięcznie. Poinformowała, że z uwagi na nowe 

przeliczenie kosztów w stosunku do zawartego porozumienia ich wysokość została 

zmniejszona. Poinformowała, że porozumienie zostanie zawarte do końca miesiąca marca br. 

Kolejne porozumienie zostanie zawarte od miesiąca kwietnia 2022r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie porozumienia z Powiatową Stacją Sanitarno-

Epidemiologiczną w Myśliborzu do umowy użyczenia pomieszczeń biurowych zawartej  

w dniu 10.10.2017r., którego przedmiotem jest ustalenie sposobu rozliczania dostawy 

mediów do użyczonych pomieszczeń. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie wniosku Wydziału Edukacji i Rozwoju o zgodę na kontynuację programu 

kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem” przez Poradnię Psychologiczno-

Pedagogiczną w Dębnie w latach  2022-2026. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała informacje dotyczące realizacji programu 

Przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Dębnie w latach 2017-2021. Jest on 

dedykowany dzieciom niepełnosprawnym. Przekazała, że będzie on kontynuowany w latach 

2022-2026. Poruszyła temat związany z wysokością udzielonego wsparcia finansowego  

w ramach realizacji programu.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że w ramach programu jednostka realizowała zajęcia z dziećmi 

przebywającymi w Regionalnej Placówce Opiekuńczo-Terapeutycznej w Dębnie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że przewiduje się otrzymanie dofinansowania w kwocie  2 678 400,00 zł. Z tego 

10% stanowi dofinansowanie do kosztów administracyjnych oraz doposażenia placówek  

w niezbędne pomoce dydaktyczne. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na kontynuację programu kompleksowego wsparcia dla 

rodzin „Za życiem” przez Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną w Dębnie w latach  2022-

2026. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół w Myśliborzu w sprawie wyrażenia 

zgody na nauczanie indywidualne dla uczennicy klasy 2 liceum od. 10.01.2022r. do 

25.06.2022r. 
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(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Przekazała, że proponuje się zorganizowanie nauczania 

indywidualnego w wymiarze 12 godzin tygodniowo.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zorganizowanie nauczania indywidualnego dla uczennicy 

klasy 2 liceum Zespołu Szkół w Myśliborzu od. 10.01.2022r. do 25.06.2022r. w wymiarze  

12 godzin tygodniowo. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Rozpoczęcie procedury w sprawie pozbawienia kategorii dróg powiatowych niektórych 

odcinków dróg powiatowych i wyrażenie zgody na powiadomienie Burmistrza 

Myśliborza o zamiarze podjęcia uchwały przez Radę Powiatu w Myśliborzu  

w przedmiotowej sprawie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że z dniem oddania do użytkowania obwodnicy m. Myślibórz (tj. 30.10.2021r.) 

dotychczasowy odcinek o długości ok. 3 km drogi krajowej Nr 26 prowadzący od ronda im. 

im. S. Dariusa i S. Girenasa do końca drogi stanowiącej przedłużenie ul. Lipowej (obręb 

ewidencyjny Dąbrowa) z mocy ustawy stał się drogą kategorii drogi wojewódzkiej.  

W dniu 7 grudnia 2021r. Sejmik Województwa Zachodniopomorskiego, działając na 

podstawie art. 10 ust. 5a ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, w drodze 

uchwały Nr XXX/356/21 zadecydował o pozbawieniu kategorii drogi wojewódzkiej 

przedmiotowego odcinka drogi. Przedmiotowa uchwała w dniu 23.12.2021r. została 

opublikowana w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego z mocą 

obowiązującą od dnia 07.01.2022 r. Tym samym ww. odcinek drogi z mocy ustawy o drogach 

publicznych stanie się drogą powiatową. 

W myśl art. 6a cytowanej ustawy do dróg powiatowych zalicza się drogi inne niż krajowe  

i wojewódzkie, stanowiące połączenia miast będących siedzibami powiatów z siedzibami 

gmin i siedzib gmin między sobą. Przedmiotowy odcinek drogi nie spełnia warunków 

wymaganych dla dróg powiatowych, gdyż jest drogą o znaczeniu lokalnym stanowiącą 

uzupełnienie sieci dróg służących miejscowym potrzebom. 

Na podstawie art. 10 ust. 5c ustawy publicznych Rada Powiatu może, w drodze uchwały, 

pozbawić kategorii drogi powiatowej dowolny odcinek drogi powiatowej o proporcjonalnej 

długości do odcinka drogi wojewódzkiej, o której mowa w art. 10 ust. 5a ustawy. Z uwagi na 

to, że przekazany Powiatowi odcinek drogi wojewódzkiej nie spełnia warunków wymaganych 

dla dróg powiatowych zasadnym jest pozbawienie jej kategorii dróg powiatowych. 

Zgodnie z wymogiem określonym w art. 10 ust. 5d ustawy o drogach publicznych o zamiarze 

podjęcia powyższej uchwały przez Radę Powiatu w Myśliborzu, Zarząd Powiatu  

w Myśliborzu zobowiązany jest zawiadomić Burmistrza Myśliborza co najmniej na 30 dni 

przed jej podjęciem. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na rozpoczęcie procedury przekazania w trybie kaskadowym 

odcinka drogi i powiadomienie Burmistrza Myśliborza o rozpoczęciu tej procedury. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Udzielenie pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu Myśliborskiego  

w sprawach dotyczących wszelkich uzgodnień, warunków technicznych oraz uzyskania 

niezbędnych decyzji o pozwoleniu na budowę, decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej lub uzyskaniu zaświadczenia o braku sprzeciwu do zgłoszenia robót 

nie wymagających pozwolenia na budowę oraz odbioru decyzji dla zadania 

inwestycyjnego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazał, że sprawa dotyczy udzielenia pełnomocnictw dla Pana Damiana Berdowskiego 

oraz Justyny Roman, reprezentującego firmę Drogowa Pracownia Projektowa „A3” – Justyna 

Roman z siedzibą w Tanowie, pełnomocnictwa do występowania w imieniu Powiatu 

Myśliborskiego w sprawach dotyczących wszelkich uzgodnień, warunków technicznych oraz 

uzyskania niezbędnych decyzji o pozwoleniu na budowę, decyzji o zezwoleniu na realizację 

inwestycji drogowej lub uzyskaniu zaświadczenia o braku sprzeciwu do zgłoszenia robót nie 

wymagających pozwolenia na budowę oraz odbioru decyzji dla następujących zadań 

inwestycyjnych pn.: 

 „Budowa  ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 2134Z na odcinku Dębno 

– Mostno”,  

 „Przebudowa drogi DP nr 1418Z na odcinku Dębno – Grzymiradz”,  

 „Przebudowa drogi DP nr 2142Z na odcinku Kaleńsko-granica powiatu (kierunek 

Szumiłowo),  

 „Przebudowa drogi DP nr 2146Z od DK 23 do miejscowości Dolsk”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udzielenie przedmiotowych pełnomocnictw podejmując 

następujące uchwały: 

1) Nr 237/784/2022 z dnia 10 stycznia 2022 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

2) Nr 237/785/2022 z dnia 10 stycznia 2022 roku w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 20 

Zawarcie umowy na użyczenie Gminie Boleszkowice części nieruchomości oznaczonej  

w ewidencji gruntów jako działka o numerze ewidencyjnym 1497/3 obręb 0001 

Boleszkowice położoną w miejscowości Boleszkowice, stanowiącą część pasa drogowego 

drogi powiatowej nr 2137Z ( ul. Leżna) 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg 

Poinformował, że pismem z dnia 14 grudnia 2021r. Gmina Boleszkowice wystąpiła do 

Powiatu Myśliborskiego z wnioskiem o użyczenie nieruchomości oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działka o numerze ewidencyjnym 1497/3 obręb 0001 Boleszkowice położoną  
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w miejscowości Boleszkowice, stanowiącą część pasa drogowego drogi powiatowej nr 

2137Z, w ciągu ulicy Leśnej w Boleszkowicach. Gmina Boleszkowice zamierza w tym 

miejscu zrealizować przedsięwzięcie inwestycyjne, którego celem jest wykonanie ciągu 

pieszo-rowerowego. Zadanie zostanie w całości sfinansowane przez Gminę Boleszkowice  

z użyciem jej środków własnych oraz środków zewnętrznych.  

Na posiedzeniu w dniu 27.12.2021r. Zarząd Powiatu uchwałą nr 234/777/2021 wyraził zgodę 

na użyczenie przedmiotowej nieruchomości na okres 6 lat, tj. na okres niezbędny do realizacji 

inwestycji. 

Przedłożony projekt umowy stanowi realizację postanowień uchwały Zarządu Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy użyczenia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 15 

Podpisanie umowy na subskrypcję, aktualizację i serwis oprogramowania GEO-INFO, 

służącego do prowadzenia bez powiatowego zasobu geodezyjnego i kartograficznego, 

ewidencji gruntów i budynków. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że jest to umowa na oprogramowanie użytkowane przez Wydział Geodezji, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami. Jest ona zawierana co rocznie. Wartość umowy to 

kwota 44 280,00 zł brutto. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 16 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Dębnie. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że Powiat Myśliborski przekazuje 10% 

kosztów działalności warsztatu finansowanych ze środków PFRON. Jest to kwota  

76 320,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o sprawdzenie stanu prawnego zawartego z Gminą Dębno dotyczącego 

partycypowania w kosztach działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 17 

Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do porozumienia w sprawie powierzenia 

Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy Myślibórz zadań Powiatowej Biblioteki Publicznej 

dla Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 20 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że aneks dotyczy udzielenia dotacji  

w kwocie 10.000,00 zł na realizację zadań powiatowej biblioteki publicznej, zgodnie  

z postanowieniami porozumienia zawartego w dniu 26 maja 2003 roku w sprawie 

powierzenia Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy Myślibórz zadań Powiatowej Biblioteki 

Publicznej dla Powiatu Myśliborskiego. Odniósł się do kwestii funkcjonowania i prowadzenia 

zadań przez bibliotekę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego aneksu do porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 18 

Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia dot. współzawodnictwa sportowego dzieci   

i młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 21 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Poinformował, że porozumienie zostanie zawarte  

z Zespołem Szkół nr 1 w Dębnie, który zajmie się organizacją przedmiotowego zadania na 

szczeblu Powiatowym w 2022 roku, zgodnie z Kalendarzem Wojewódzkiego Szkolnego 

Związku Sportowego w Szczecinie. Środki zaplanowane w budżecie Powiatu na 2022 rok to 

kwota 20.000,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowego porozumienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 19 

Rozpatrzenie wniosku grupy Radnych Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 03.01.2022r. 

w sprawie wprowadzenia do budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 zadania pod 

nazwą „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu – etap I”  

o wartości 350 000,00 zł. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 22 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił wniosek grupy radnych Pana Roberta Dudka, Andrzeja Królikowskiego, 

Mariusza Norsesowicza, Mirosława Piwowarczyka, Alicji Prill, Urszuli Sawickiej i Henryka 

Szpakowskiego z dnia 3.01.2022r. w sprawie wprowadzenia do budżetu Powiatu 



19 
 

Myśliborskiego na rok 2022 zadania pod nazwą „Przebudowa budynku Domu Wczasów 

Dziecięcych w Myśliborzu – etap I” o wartości 350 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poinformowała, że proponuje się, aby środki finansowe zostały zabezpieczone z dochodów  

z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych oraz dochodów  

z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych. 

Odniosła się do realizacji przedmiotowego zadania, które jest spójne z działaniami 

dotyczącymi włączenia Domu Wczasów Dziecięcych do zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych w Myśliborzu. Przekazała, że po przeniesieniu CKZ do Domu Wczasów 

Dziecięcych należy dostosować budynek. Przedstawiła argumentację dotyczącą wykonania 

kompleksowego projektu budowlanego. Odniosła się do tematu związanego z zamiarem 

likwidacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poruszył kwestię wykonania projektu budowlanego celem wykonania remontu budynku 

Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. Odniósł się do źródła zabezpieczenia 

wnioskowanych środków finansowych. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek i wyraził zgodę na wprowadzenia do budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na rok 2022 zadania pod nazwą „Przebudowa budynku Domu 

Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu – etap I” o wartości 350 000,00 zł. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 23 

Sprawy różne: 

 

1. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o wniosku złożonym przez Członka Zarządu Wiolettę Drzewińską 

o przygotowanie informacji na temat: 

- Jakie środki finansowe zostały przeznaczone z budżetu Powiatu Myśliborskiego w latach 

2020-2021 na działania realizowane na terenie gminy Dębno  w zakresie: 

1.      Poprawy bezpieczeństwa, remontów, modernizacji dróg. 

2.      Oświaty. 

3.      Pomocy społecznej. 

4.      Szpitala. 

5.       Inne. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 23 do protokołu). 

Zaproponował, aby powyższy wniosek obejmował wszystkie gminy Powiatu Myśliborskiego 

tj. Gminę Dębno, Gminę Barlinek, Gminę Myślibórz, Gminę Nowogródek Pom. oraz Gminę 

Boleszkowice. 

 

2. Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił i odczytał wnioski w sprawie sprzedaży drewna pochodzącego z wycinki drzew 

przy drogach powiatowych. 

(Wnioski  stanowią załączniki Nr 24 i Nr 25 do protokołu). 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew przy 

drogach powiatowych oraz na podpisanie umów sprzedaży. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 24 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 17:20 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


